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P r o t o k ó l  N r 2 5 1 2 0 0 8
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, tr-adu i Porz4dku Publicmego, która odbyla
sig dnia 14.11.2008r.
Porz4dek obrad:

1. Omówienie projektu statutu Zwi4zku Gmin Ka¡konoskich.
2. Sprawozdanie z dzialalno!;ci Komisji Mieszkaniowej.
3. Stan przygotowaú do nowych inwestycji - budowa nowego Oérodka Zdrowia i

Urzgdu Gminy.
4. Omówienie stawek podatkowv ch na 2009t.
5. Sprawy róZne.

Protokól z poprzedniego posiedzenia komisji zostal przyjpty przy I glosach za.
Przewodnicz4cy komisji przedstawil porzqdek posiedzenia komisji - porz4dek zostal
przyj Ety j edno gloSnie.

Ad. 1.
Komisja zapoznaia siE z projektem statutu Zwi@ku Gmin Karkonoskich.

Ad.2.
Pracownik Urzqdu Gminy Pani Muze¡at'achecióska przedstawila sprawozdanie z pracy
Spolecznej Komisji Mieszkaniowej za okes 1.01.2008 - 30.10.2008r.
Spoleczna Komisja Mieszkaniowa zostala powola¡a Zarzqdzeniem nr 1712007 Wójfa Gmtny
Myslakowice z dnia 06.03.2007r. Sklad komisji liczy 1 1 osób.
Osoby do pracy w Spolecznej Komisji Mieszkaniowej zostaly wybrane na zebraniach
wiejskich podczas wyborów Soltysów i Rad Soleckich.
W w/w ok¡esie komisja przeprowadzila 5 spotkan, w tym dwa wyjazdowe. Rozpatrzyla 16
rvniosków o przydzial lokalu komunalnego i wydala opiniq:
poz).tywn4 - dlaT rodzin
negatywn4 - dla 6 rodzin
wnioski do wyjaÉnienia - 3 rodziny.
Sprawozdanie z pracy Spolecznej Komisji Mieszkaniowej w zalqczeniu'

Ad. 3.
Pan Ryszard Krempa p.o Kierownika Referatu Inwestycji ptzekazal informacjg dotyczqcq
budowy nowego OSrodka Zdrowia i Urzgdu Gminy.
Budowa SP ZOZ i GOPS - sprawa przejEcia gnrntu od Agencji Nieruchomoici Rolnej Skarbu
Panstwa pod budowE w ci4gu najbli2szych tygodni zostanie sfinalizowana. Na budowg moina
pozyskaó dofinansowanie, do 85%, z funduszy unijnych. Wniosek zosfarie zloZony na piémie
do dnia29 grudnia br.
Catra inwestycja zostanie rozliczona do 201 1 roku.
Budowa Urzqdu Gminy - w roku bieZ4cym temat nie zostanie zrealizowany, planuje siE
wykona¡ie modemizacji budynku Urzgdu Gminy polegaj4cej na: odwodnieniu, izolacji
fundamentów, wewnQtrznej instalacji wodno-ka¡alizacyjnej, podjazdu dla
niepelnosprawnych.

W n i o s e k :
O okreslenie dokladnej daly rozpoczEcia inwestycji budowa Urzpdu Gminy - wniosek zostal
przyj qty j edno gloSni e.

Ad.4 .
Skarbnik Gminy Jadwiga W awrzeiczak omówila projekty uchwal s:
1/ okreélenia stawek podatku od nieruchomoSci
Radna Janina Radomska zglosila wniosek abyw $ 1, pkt2litb ustalió podatek
w wYsokoéci 0.62 zl



- 4 glosy za wnioskiem,
- 4 giosy przeciwne,
- 1 glos wstrzymuj 4cy
wniosek nie zostal rozstrzygniEty.

W n i o s e k :
Aby w $ 1 pkt 2 lit. g ustalió podatek w wysokoíci 6,64 zl.
- 5 glosów za wnioskiem
- 4 glosy przeciwne
wniosek zostal przyj gty.
Skarbnik Gminy poinformowala, 2e w 2009 roku na terenie gminy nie bgdzie obowi4zywala
oplata od posiadania psów i pozostaje na dotychczasowym poziomie uchwala s okeSlenie
stawki oplaty miej scowej .

A d . 5 .
Pismo mieszkaiców budynku nr 96 i g1aprzy ú Swierczewskiego w tr omnicy sprzeciw
dotyczqcy budowy parkingu pomiEdzy budynkami.
Radny Jerzy Cieélik poinformowat, ze femaf zostanie przedstawiony na posiedzeniu Rady
Soleckiej wsi Lomnica poniewaZ Rada Solecka, jak i wiEkszoéó mieszkaiców wsi tr omnica,
widzi koniecznoéó wykonania parkingu przy cmentarzu w tr-omnicy.

Pismo Paistwa Sylwii i Dariusza Guzowskich o doéwietlenie oraz poprawQ stanu
ul. NadbrzeZnej w Karpnikach - komisja popiera wniosek, w ramach budzetu na 2009r.

Pismo Urzgdu Gminy z dnia 27.10.2008r. dot. pracowników do robót publicznych - komisja
wnioskuje o przedstawienie koszfów za 2008r.,14cznie z dotacj4 Urzqdu Pracy I l4czne
zestawienie kosáów / - wniosek zostal przyjgty j ednogloSnie.

Pismo Pana Zbigniewa Nawrot o odbudowq i utwardzenie drogi nr 1219 oraz drogi nr 3 16 -

komisja zwraca sip o rozpatrzenie sprawy i przedstawienie komisji moZliwo (ni rozvtiqzania
problemu.

Pismo Pana Wladyslawa Kocuba o pomoc w sprawie uszkodzeú, które nast4piiy w wyniku
prac kanalizacyjnych na terenie posesji - komisja kieruje temat do wójta z proSb4 o zwrócenie
sig do KSWiK o przyépieszenie rozwi4Tania problemu.

Komisja zapoznala siE z nastgpujqcymi pismami:
- Zakladu Uslug Komunalnych Zwi4zku Gmin Karkonoskich dot. wstr4.trnania
przyjmowania, od dnia 1 pu2dzienrka 2008r., odpadów - niesegregowane ( zmieszane )
odpady komunalne,
- UrzEdu Gminy z dnia 3.11.2008r. odpowiedZ do protokolu nr 2412008,
- Urzqdu Gminy z dnia 09 .10.2008r. skierowane do KSWiK dot. poüqczania ,,na dzlko"
studzienek zbieraj 4cych wody deszczowe,
- Pana Tadeusza Tomaszak skierowane do Prezesa PKS ,.TOUR" Jelenia Góra.

Radny Maciej Klempouz wystqpil z zapltantem czy jest plan remontów dróg po pracach
kanalizacyjnych prowadzonych przez KSWiK.
Odp. Z-cy Wójta - taki plan istnieje.

Komisja zwraca sig z proSb4o przedstawienie planu remontów dróg po pracach
kanalizacyjnych, na nastppne posiedzenie komisji.

Protokolowala
E. Nizwald


